
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 1 

z I Sesja Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 2 maja 2024 w Urzędzie Gminy 

Czermin. 

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Ból 

2. Mirosław Bugaj 

3. Henryk Ćwięka 

4. Remigiusz Ćwięka 

5. Paweł Dolina 

6. Walenty Dulik 

7. Jan Dziekan 

8. Władysław Kukliński 

9. Jolanta Luka 

10. Paweł Pisarczyk 

11. Antonina Płatek 

12. Robert Strycharz 

13. Stanisław Węgrzyn 

14. Tomasz Zając 

15. Jan Ździebło 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

3. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

4. Sołtysi – wg listy obecności. 

Przed rozpoczęciem obrady I Sesji,  Radny Senior Jan Dziekan zarządził, aby posiedzenie 

rozpocząć modlitwą. Wspólnie odmówiono „Ojcze Nasz”, „Zdrowaś Mario” i „Pod Twoją 

Obronę.” 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

1.Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji. 

Radny Senior dokonał otwarcia I Sesji Rady Gminy, powitał wszystkich jej uczestników oraz 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Następnie odczytał Preambułę 

Konstytucji R.P. z dnia 2 kwietnia 1997r., która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Poprosił wszystkich o powstanie i odśpiewanie Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej. 



2. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Gminy Czermin wybranych w głosowaniu 7 

kwietnia 2024r. 

Radny Dziekan poprosił Przewodniczącego GKW w Czerminie Pana Wiesława Śpiewaka  

o wręczenie radnym zaświadczeń stwierdzających wybór na radnego Rady Gminy Czermin. 

Po wręczeniu zaświadczeń radny Senior odczytał rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i 

prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i mieszkańców”, a Radni, 

wyczytywani z listy potwierdzali wolę złożenia ślubowania słowem „ Ślubuję”, bądź 

„Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

Radny Senior poprosił Przewodniczącego GKW o wręczenie Panu Wójtowi zaświadczenia 

stwierdzającego wybór na Wójta Gminy Czermin. 

Pan Wójt wyraził podziękowania za obdarzenie Go zaufaniem i udzielone mu poparcie, 

obiecał pracować na rzecz rozwoju gminy i realizować wszystkie zadania zawarte w 

programie. 

Radny Senior – 4 władza to jest prasa i wierzę że wójt zechce naszą gminę odbudować co 

przyjmujemy jako dobry nomen omen. Dziękuję za takie stwierdzenie i życzę sukcesów przez 

najbliższe 5 lat. 

W związku z tym, że sesja odbywa się w okresie obchodów uroczystych świąt państwowych 

tj. Święta flagi i Konstytucji 3 Maja Radny Senior odczytał „Przesłanie do radnych i wójta 

Gminy Czermin” stanowiące załącznik do protokołu.                                                                 

Złożył gratulację Radnemu Skawińskiemu z wyboru na radnego Powiatu Mieleckiego, 

określając go jako „perełkę”, do którego będą kierowane sprawy gminy, bo został jedynym 

reprezentantem gminy Czermin  w powiecie. Nie będzie rozdwojenia, że jest was dwóch i nie 

wiadomo, co który ma robić. 

Radny Pisarczyk zauważył, że wystąpienie radnego Dziekana nie mieści się w ustalonym 

porządku obrad, a powinniśmy się tego trzymać. Poprosił o trzymanie się regulaminu. Byłoby 

to z korzyścią dla nowych radnych. Poprosił o prowadzenie obrad zgodnie z porządkiem 

obrad 

Radny Dziekan - skorzystałem z przywileju  radnego seniora i przygotowałem to z okazji 

świątecznej jednej i drugiej  pozycji naszego programu. Przepraszam jeśli pana obraziłem. To 

co powiedziałem to powiedziałem i ja się z tego nie wycofuję, a pan może dyskutować. Ja się 

z tego nie wycofuję. 

Radny Pisarczyk – jest regulamin sesji  i chcielibyśmy, aby to szło zgodne z ustalonym 

trybem. 

Radny Dziekan – społeczeństwo oglądając obrady w Internecie oceni mój występ i Pana 

występ. Wolałbym z panem więcej nie polemizować. 

Przystępując do 3 punktu programu nadmienił, że nieobecny pan radny, który nie złożył 

ślubowania został pozbawiony praw wyborczych przez przełożenie terminu sesji i wzorem 

pana Hołowni chciałby odroczyć obrady do czasu obecności pana Dulika, który mógłby 



skorzystać z należnych mu praw. – „ Jeżeli się mylę to proszę powiedzieć, jeśli jest to 

prawdziwe co powiedziałem to ogłaszam przerwę do czasu obecności radnego Dulika. 

Poinformował, że sesja ustalona była z Komisarzem Wyborczym na 7 maja i nie wie, kto 

przyczynił się do zmiany terminu, aby skłócić radnych wywodzących się z PIS i organizacją 

PIS jako największej partii polityczną w Polsce. Uznał, że sesja powinna być zakończona i na 

kolejnej sesji przyjąć zaślubiny i dopuścić pana Dulik do praw jakie mu przysługują. 

Radny Kukliński – to nie jest powiedziane, że zwołanie kolejna sesja zapewni wszystkim 

radnym udział w tej sesji, bo życie się toczy i każdy może mieć różne plany. Czy wtedy gdy 

ktoś nie będzie mógł też sesja zostanie odroczona? 

Radny Dziekan – sesja została ustalona na 7 maja. Czekam na operację ponad rok, 6 maja 

wraca pan Dulik. Nie wiem kto włożył kij w tryby, żeby pozbawić pana Dulika prawa 

wyborczego. 

Pan Wójt – każdy dostał Postanowienie podpisane przez Komisarza Wyborczego z datą 2 

maja i koniec dyskusji, jakichś insynuacji. Proszę nie wprowadzać podtekstów politycznych. 

W kwestii złożonego wniosku o odłożenie sesji informuję, że każdy może złożyć wniosek, 

który jest przegłosowywany przez Radę i jeżeli taka będzie wola Rady, tak będzie. Proszę 

poddać swój wniosek pod głosowanie. 

Radny Dziekan poddał pod głosowanie 2 wnioski: 

I wniosek – przełożenie obrad na inny termin, 

II wniosek – przyjęcie rezygnacji z dalszego prowadzenia obrad przez radnego Dziekana w 

chwili nie odroczenia sesji. 

Radny Bugaj poinformował, że  Komisarz Wyborczy zarządził termin od 1 do 7 maja. Zadał 

pytanie czy radny Dulik kwestionował termin i czy prosił o przesunięcie terminu. 

Radny Dziekan – pan Dulik udzielił mi informacji, że do 6 maja jest w sanatorium. Pierwsza 

wersja po uzgodnieniu z Wójtem była data 7 maja. Tak mi Wójt przedstawił telefonicznie. Ja 

poddaję wnioski pod głosowanie. 

Ogłoszono kilkuminutową przerwę w obradach. 

Radny Zając wyjaśnił, że zgodnie z procedurą i prawem na pierwszej sesji powinno odbyć się 

zaprzysiężenie Wójta Gminy Czermin.  

Radny Kukliński stwierdził, że obrady należy prowadzić wg ustalonego porządku obrad, bo 

po to jest tworzony. 

Radny Dziekan – złożyłem wniosek i proszę o ich przegłosowanie. 

Radny Zając  powtórzył, że na sesji ma się odbyć zaprzysiężenie wójta i nie wie czy 

przerwanie sesji jest zasadne. 



Pan Wójt – złożył Pan wniosek formalny o przełożeniu sesji i ma być przegłosowany przez 

Radę, a w kwestii rezygnacji to już jest Pana decyzja. 

Radny Zając zapytał do kiedy ma być odroczona przerwa w obradach. 

Radny Dziekan – ja nie jestem organizatorem sesji. 

Radny Bugaj – jeżeli na następnej sesji nie będzie wszystkich radnych to też będzie sesja 

odraczana? 

Radny Dziekan – proszę nie robić niuansów.  

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
wniosek przełożenie obrad na inny termin..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Jan Dziekan 

PRZECIW (13) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert Strycharz, 

Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Walenty Dulik 

W wyniku głosowania radni odrzucili wniosek radnego Dziekana o przełożeniu obrad na inny 

termin. 

W związku z powyższym radny Dziekan zrezygnował z dalszego prowadzenia obrad. 

Funkcję radnego seniora objął kolejny najstarszy wiekiem radny Pan Władysław Kukliński. 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu. 

 

3. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Czermin. 

 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy. 

Radny Kukliński poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

Radny Strycharz zgłosił kandydaturę radnego Bugaja, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Węgrzyn zgłosił kandydaturę radnego Kuklińskiego, który nie wyraził zgody na 

kandydowanie. 



Radny Kukliński poprosił o dalsze zgłoszenia. Więcej zgłoszeń nie było, Zamknięto listę 

kandydatów. 

 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Bugaj zgłosił radnego Strycharza, który wyraził zgodę, 

Radny Węgrzyn zgłosił radną Jolantę Luka, która wyraziła zgodę, 

Radny Strycharz zgłosił radnego Pisarczyka, który wyraził zgodę. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołanie Komisji Skrutacyjnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Prowadzący obrady zarządził przerwę celem ukonstytuowania się komisji. 

Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został radny Paweł Pisarczyk. 

 

c) przedstawienie regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Radny Pisarczyk zapoznał radnych z zasadami głosowania wyboru przewodniczącego rady 

gminy. 

 

d) prezentacja kandydatów. 

Radny Bugaj dokonał autoprezentacji, informując, że jest to jego druga kadencja jako 

przewodniczącego Rady po objęciu tej funkcji po zmarłym Janie Myjaku, jest żonaty, ma 

dwójkę dzieci, prowadzi gospodarstwo rolne. 

Radny Dziekan zwrócił się do Pana Wójta z pytaniem, czy udzielił w ciągu kadencji 

pracownikom upomnienia lub nagany, zaś radnemu Bugajowi zarzucił naganną wypowiedź 

na jednej z ostatnich sesji w kwestii „odcinania kotwic”, uznając tą wypowiedź za niegodne 

zachowanie i nie powinien kandydować na funkcję przewodniczącego. 

Radny Bugaj odpowiedział, że nie ma sobie nic do zarzucenia, a wypowiadając te słowa nie 

użył nazwisk. 

 

e) przeprowadzenie głosowania tajnego 

Radny Kukliński ogłosił przerwę na przygotowanie kart do głosowania.  

Po przerwie członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali karty do głosowania. 

Najmłodszy wiekiem radny Pan Ból wyczytywał z listy nazwiska radnych, którzy kolejno 

podchodzili do urny oddając swój głos. 

Ogłoszono koleją przerwę celem ustalenia wyników głosowania. 



Zgłoszony kandydat na Przewodniczącego Rady Mirosław Bugaj otrzymał następującą ilość 

głosów: 

- za wyborem – 10 głosów; 

- przeciw – 3 głosy; 

- wstrzymujących – 1. 

Komisja Skrutacyjna stwierdza wybór Pana Mirosława Bugaja na Przewodniczącego Rady 

Gminy w Czerminie. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej – jak załącznik do protokołu. 

Radny Bugaj podziękował za powierzenie mu tak zaszczytnej funkcji i wyraził nadzieję, że 

mimo niejednomyślności wyboru uda mu się należycie wypełniać powierzoną mu funkcji. 

f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 

Treść projektu uchwały odczytał radny Pisarczyk – przewodniczący Komisji Skrutacyjnej. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały stwierdzającej wybór.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwała Nr I/1/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

Prowadzenie obrad przejmuje wybrany na Przewodniczącego Rady radny Mirosław Bugaj. 

4. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy Czermin 

 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących Rady Gminy 

 

Radny Bugaj poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję wiceprzewodniczących rady. 

Radny Kukliński zgłosił kandydaturę radnego Ździebło, który wyraził zgodę, 

Radny Ćwięka Henryk zgłosił kandydaturę radnej Antoniny Płatek, która nie wyraziła zgody, 

Radny Ból zgłosił kandydaturę radnego Zająca, który wyraził zgodę na kandydowanie, 

Radny Ćwięka zgłosił kandydaturę radnej Jolanty Luka, która nie wyraziła zgody, 

Radny Strycharz zgłosił kandydaturę radnego Kuklińskiego, który nie wyraził zgody 

Radny Węgrzyn zgłosił kandydaturę Pawła Pisarczyka, który nie wyraził zgody na 

kandydowanie.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono. Zamknięto listę kandydatów. 

Osoby pretendujące na funkcję wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Czermnie to: 



Jan Ździebło i Tomasz Zając. 

 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

Radny Bugaj zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna pozostała w tym samym składzie, tj. 

Paweł Pisarczyk, Jolanta Luka, Robert Strycharz. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołanie Komisji Skrutacyjnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Prowadzący obrady zarządził przerwę celem ukonstytuowania się komisji. 

Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został radny Paweł Pisarczyk. 

 

c) przedstawienie regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących 

 

Radny Pisarczyk przedstawił regulamin wyboru wiceprzewodniczących rady. 

 

d) prezentacja kandydatów 

 

Kandydaci na wiceprzewodniczących dokonali autoprezentacji. 

Radny Zając – mieszka w Czerminie od urodzenia, pracuje w Mielcu, pełni funkcję 

komendanta i prezesa OSP, od 2018 roku pełni funkcję radnego, a od 2022r. 

wiceprzewodniczącego Rady. 

Radny Ździebło – mieszka w Otałęży, pracuje w cegielni, pełnił funkcję 

wiceprzewodniczącego Radny ubiegłej kadencji. 

 

e) przeprowadzenie głosowania tajnego 

Ogłoszono przerwę celem przygotowania kart do głosowania. 

Rozdano karty do głosowania, a najmłodszy wiekiem radny odczytywał z listy nazwiska 

radnych, którzy podchodzili kolejno do urny oddając swój głos. 

Ogłoszono przerwę celem ustalenia wyników głosowania. 

Radny Pisarczyk odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Radny Zając otrzymał – za wyborem -12 głosów, przeciw – 1, wstrzymał się 1. 

Radny Ździebło otrzymał – za wyborem 12 głosów, przeciw – 2, wstrzymujących się - 0 

 

f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 



Radny Pisarczyk odczytał treść projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały stwierdzającej wybór.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwała Nr I/2/2024 – jak załącznik do protokołu. 

Radny Zając podziękował za zaufanie wyrażając nadzieję na dobrą współpracę. 

 

5. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Czermin wybranego w głosowaniu 

ponownym w dniu 21 kwietnia 2024r. 

 

Pan Wójt odczytał akt ślubowania: „ Obejmując urząd Wójta Gminy Czermin uroczyście 

ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla 

dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy. Tak mi dopomóż Bóg.” 

Akt ślubowania – jak załącznik do protokołu. 

Złożył podziękowania mieszkańcom Gminy Czermin za obdarzenie Go zaufaniem, obiecał 

pracować dla dobra gminy i jej mieszkańców oraz zaprosił wszystkich do współpracy 

 

6.Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący przypomniał o obchodach 3 Maja, zapraszając wszystkich do udziału w 

tych uroczystościach, a następnie zamknął obrady I Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288 Rec 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


